

23. Februar 2025

Agenda Bestyrelsesmøde 26. Februar 2025 - Online

Deltagere: Anni Bach Zangenberg, Camilla Maints Hansen, Tina Kolby, Christian Danø Møller og Hanna Tómasdóttir. Lau Saugman Hansen og Andreas Sønderriis fra DSO deltager i starten af mødet omkring det DSO relaterede arbejde.

1. Siden sidst, noget yderligere til dagens agenda
[Intet yderligere til dagens agenda](#)
2. Dansk Selskab for Osteopati – DSO. Input til opgaver

DSO's ledelsesposter er efter aftale med DSO's ledelse på valg i år. Lau og Anders vil gerne stille op igen, men Thomas genopstiller ikke. Der kommer forslag om flere faglige oplæg med referencer på, der deles via vores officielle SoMe kanaler. De opslag er populære og får en del opmærksomhed. Vi lufter også ideen om vurdering af videnskabelige posters til vores kommende GF. Dertil taler vi om involvering af DSO ift. vurdering af indsendte artikler til NOJ. Vi taler også om at DSO evt. kunne stille med et oplæg til næste års Halvdagskonference, og være på programmet til næste års Fagkongres. Vi aftalte også at Andreas deltager som DSO rep. i fremtidige møder omkring evt. dansk fuldtidsuddannelse sammen med Hanna.

3. Foreningens økonomi

Tina gennemgår vores udgifter i medlemsåret, samt foreslået budget for næste medlemsår. Vi aftaler at formanden får et mastercard der skal anvendes i forbindelse med det internationale arbejde og konferencer.

AKTION: Hanna (Vestjyskbank - mastercard)

4. SoMe

Samme SoMe plan som til sidste bestyrelsesmøde. Camilla, Christian og Hanna skal have fundet en dato til SoMe kursus.

AKTION: Camilla

5. Indstilling til bestyrelsesposter samt suppleantrolle 2025-2026

Bestyrelsen foreslår forskellige kandidater, kollegaer uddannet fra ESO, da vi gerne ser at bestyrelsen bliver repræsenteret ved kollegaer fra begge uddannelser der bliver udbudt i DK. Vi når frem til tre kandidater der skal spørges.

AKTION: Hanna

6. Fagkonggres 2025

Der er lige pt. 11 tilmeldte, så der skal skal reklameres mere via SoMe og Nyhedsmail til medlemmerne. Hanna får fat i Scandic for at nedjustere antal deltagere til 50 personer. Vi mangler fortsat at få designet og bestilt en messevæg.

AKTION: Hanna og Camilla

7. Folkemøde 2025 – Status

Vi har fået en rigtig god placering af teltet og der er god tilbagemelding ift. deltagelse i debatterne. Alle debatter fra vores side er aftalt. Eivind har leveret tekstindhold til debatterne, Hanna mangler at levere tekstindhold til to debatter. Vi har plads til et par eksterne aktører der kan bruge vores telt. Anni har bestilt en varevogn. For første gang skal der ikke være et Fælles Sundhedstelt til Folkemødet.

AKTION: Anni og Hanna

8. Hanna er inviteret til DF's Fagkongres

Bestyrelsen er enig i, at Hanna skal deltage. DF's Fagkongres afholdes i Odense og Hanna får en enkel overnatning på hotel i forbindelse med denne.

AKTION: Hanna

9. Hjemmeside og evt. Mail Chimp

Der bliver drøftet udfordringer med bl.a. Nyhedsbrevsmodul, og vi vedtager at købe et abonnement af Mail Chimp, der koster under 300 kr. om måneden. Hanna holder møde med Pelle, vores web.admin, omkring medlemsmodulfunktionen og evt. ikke nødvendige "plugs", herunder Nyhedsbrevsmodul, der ikke fungerer særlig godt.

AKTION: Hanna

10. Organisationsbeskrivelse

Vi aftaler at gennemgå og opdatere den til vores Strategimødet i start april.

AKTION: Alle

11. NOC i Reykjavík 2025

Vi er omkring halvvejs mht. tilmeldinger til NOC, og er nu op på ca. 25 personer. Alle bestyrelsesmedlemmer sender et bilag på 7.500 kr til dækning af honorar for deltagelse i NOC. DO har oprindeligt forpligtet sig til dækning af udgifter der svarer til 50.000 DKK udover bestyrelsens deltagelse. Hannas udgifter dækkes helt af DO, da Hanna står for en stor del af planlægningen og er Island i god tid før NOC starter.

12. Socialt Udvalg. Status – Camilla?

Camilla er bestyrelsens bindeled til det Sociale Udvalg. Der er en idé om et oplæg i Vejle i slut oktober.

AKTION: Camilla

13. PR- materiale der skal bestilles for Fagkongres, GF, Halvdagskonference og Folkemøde

Anni og Hanna gennemgår det materiale der skal bestilles. Foreslag og pris forelægges bestyrelsen til godkendelse før bestilling.

AKTION: Hanna og Anni

14. Forsikring af bestyrelsesmedlemmerne

Vi har fået tilbud fra hhv. IF og Topdanmark. Bestyrelsen er enig om, at vi tegner en forsikring hos Topdanmark. Anni og Hanna har et møde med vores repræsentant hos Topdanmark i næste uge i en anden forbindelse, hvor vi tager denne opgave med.

AKTION: Anni og Hanna

15. IP Telefoni – er det relevant?

Bestyrelsen vurderer ikke at dette tilbud er relevant for medlemmerne.

Der har aldrig været forespørgsel om IP telefoni fra medlemmerne.

AKTION: Anni

16. Hanna er foreslået at deltage til kiropraktorernes verdenskongress i Kbh i maj

Bestyrelsen er enig i, at Hanna skal deltager i kiropraktorernes verdenskongressen der afholdes i København i år.

AKTION: Hanna

17. Forslag om at alle M.D.O. har mulighed for at bruge 30 minutter af juristens tid pr. medlemsår

Bestyrelsen bliver enig om at køre det som forsøgsordning for at vurdere relevansen for brug af foreningens midler. Vi vil bede Ulrich, vores jurist, om at komme med et oplæg om, hvad medlemmerne kan bruge hans tid til, for det skal give mening for DO som organisation.

AKTION: Hanna

18. AI til journalføring?

Bestyrelsen bliver enige om at vi sørger for et relevant webinar for vores medlemmer om, hvordan AI kan anvendes til journalføring.

AKTION: Anni og Hanna

19. Osteopater der har ventet længere end 1 år på autorisation, der fremgår af vores liste på hjemmesiden

Helt konkret ser det ud til at to af vores nuværende medlemmer umiddelbart ikke kan opnå autorisation.

For at imødekomme at disse medlemmer eventuelt kan opnå en autorisation på sigt, beslutter bestyrelsen sig for, at tilbyde dem et medlemskab som studerende.

AKTION: Anni

20. Spørgeskemaundersøgelse blandt medlemmer

Vi taler om vigtigheden af nogle officielle løntal som osteopater f.eks. i forbindelse med de unge menneskers uddannelsesvalg, og når DO's medlemmer bliver ramt af kronisk sygdom. Der er et behov for input og ekspertise ift. opbygning af spørgeskemaundersøgelsen, herunder antal timer osv. så vi får et oplyst billede.

Vi ønsker også input til hvordan det går med KFU, evt. ønsker om kurser og lokationer i foreningens regi, og om det giver mening at vi fortsætter med at afholde den årlige julefrokost.

AKTION: Hanna

21. Andet?

Intet yderligere på dagsorden